
Zpráva o činnosti včelařů z Hruboskalska 

Za rok   2019 

 

V letošním roce jsme se scházeli, kromě prázdnin, každou druhou středu v měsíci 

v salonku motelu Even  

Zatím to bylo devětkrát a jedna schůzka, na které přivítáme výbor spolku, nás ještě 

čeká  3. prosince v Sedmihorkách. 

Průměrná účast na našich schůzkách byla …54%. 

Na schůzkách jsme naše členy seznamovali se zprávou z předchozího výboru 

a diskutovali jsme o aktuální situaci kolem našich včelstev. Například o jarním rozvoji,  

stavu varoázy, krmení, léčení a o podzimních úhynech. 

Schůzky byly zaměřeny hlavně na diskusi a výměně zkušeností 

Na několika schůzkách jsme si promítli film s včelařskou tématikou. 

 

Dne 16. února jsme zorganizovali „Přednáškový den včelařů“ v Sedmihorkách, 

na kterém nám přednášeli a MUDr. Radek Hubač. Mgr. Miloš Zástěra 

Této akce se zúčastnilo 65 včelařů. 

 

Dne 1. května jsme uspořádali výlet do Úštěku k Bc Andrey Novotné ,  

kde jsme se seznámili s apiterapií v praxi. 

 

Požádali jsme pro naše včelaře o dotaci 1D v základních organizacích ČSV 

v Turnově a v Rovensku pod Troskami. Dotace jsou nyní vypláceny. 

 

Zprávu vypracoval  Tobiška Josef 

   Kořínek Petr 

V Sedmihorkách 23.11.2019 


